

With leave,

The Senate reverted to Government Notices of Motions.

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Lynch-Staunton moved, seconded by the Honourable Senator Robertson:

That when the Senate adjourns today, it do stand adjourned until Monday next, 1st February, 1993, at eight o'clock in the evening.

The question being put on the motion, it was adopted.

Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Lynch-Staunton, seconded by the Honourable Senator Rossiter, for the third reading of Bill C-63, An Act to dissolve or terminate certain corporations and other bodies.

After debate,

The Honourable Senator Molgat moved, seconded by the Honourable Senator Corbin, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was adopted.

Order No. 3 was called and postponed until the next sitting of the Senate.

INQUIRIES

Order No. 58 was called and postponed until the next sitting of the Senate.

OTHER BUSINESS

SENATE PUBLIC BILLS

Orders No. 1 to 3 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

PRIVATE BILLS

Order No. 1 was called and postponed until the next sitting of the Senate.

REPORTS OF COMMITTEES

Orders No. 1 to 3 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

Avec permission,

Le Sénat se reporte aux Avis de motions du gouvernement.

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Lynch-Staunton propose, appuyé par l'honorable sénateur Robertson,

Que, lorsque le Sénat ajournera aujourd'hui, il demeure ajourné jusqu'à lundi prochain, le 1^{er} février 1993, à vingt heures.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Lynch-Staunton, appuyée par l'honorable sénateur Rossiter, tendant à la troisième lecture du Projet de loi C-63, Loi portant dissolution de sociétés et organismes.

Après débat,

L'honorable sénateur Molgat propose, appuyé par l'honorable sénateur Corbin, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'article n^o 3 est appelé et différé à la prochaine séance du Sénat.

INTERPELLATIONS

L'article n^o 58 est appelé et différé à la prochaine séance du Sénat.

AUTRES AFFAIRES

PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PUBLIC DU SÉNAT

Les articles n^{os} 1 à 3 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.

PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PRIVÉ

L'article n^o 1 est appelé et différé à la prochaine séance du Sénat.

RAPPORTS DE COMITÉS

Les articles n^{os} 1 à 3 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.